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Grønn sosialdemokrat  
 fra Setskog 

Grasrotintervjuet: 
Hvem er fan av Kennedy? 

Husk betaling av kontingenten – les mer på arbeiderpartiet.no

Oppsummering av årsmøtet
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Lasse Heggedal ble  
med i Aurskog-Høland 
Arbeiderparti i 2018 og  
har flere verv i partiet. 
Levende bygder og  
klima er viktige saker  
for setskauingen. 

Av Steinar Ottesen

– Hvor for ble du med lem av Ar bei der
par ti et? 

– Aur skog-Hø land Arbeiderparti har 
all tid hatt de dyk tig ste fol ka og jeg 
sy nes at det Ro ger Ev jen fikk til som 
ord fø rer var me get bra. Jeg fikk mer og 
mer lyst til å en ga sje re meg og Ar bei der-
par ti et var det enes te al ter na ti vet, sier 
Las se Heg ge dal. 

– Hvor dan er det å være med i en  Apgrup pe 
med man ge ve te ra ner som  job ber med bud
sjett og øko no mi en til Aur skogHø land 
kom mu ne. Hvor dan har det vært?

– Det er kjem pe spen nen de. Et skik ke-
lig lyn kurs i kom mu ne øko no mi. Det er 
kre ven de å hen ge med den gjen gen 
hvor det blant an net er to tid li ge re ord-
fø re re, men utro lig læ re rikt og ikke 
minst gøy. Det blir spen nen de å se hva 
som blir re sul ta tet. 

For kjem per for tog til byg da
Las se har en kre ven de jobb og to barn i 
ung al der. Det blir ikke all tid så mye tid 
til overs, men han er en iv rig fis ker og 
jak ter hver høst. Når vi spør han om 
hjer te sa ken sva rer han kon stant kli ma. 
Det er in gen tvil. Han er en grønn so si-
al de mo krat, og det er man ge av oss. 

– Hva er din hjer te sak?

– Kli ma. Vår ver den står oven for en 
kjem pe ut ford ring. Vi må ten ke kli ma i 
alle av gjø rel ser og det må star te nå. Det 
er også en av grun ne ne til at jeg er po si-
tiv til tog. Først og fremst på grunn av 
hel he ten i pro sjek tet og kli ma ge vins ten 
med å flyt te så man ge over fra fly til tog, 
sier Las se Heg ge dal.  

– Den and re grun nen til at jeg øns-
ker tog er at jeg job ber i en be drift i som 
he ter «Bygg med Oss». Vi tren ger god 
kom pe tan se. Det kan være tøm re re, 
in gen iø rer el ler ar ki tek ter. Å få tak i folk 
med den ne kom pe tan sen kan være van-
ske lig på byg da. Til gan gen til høyt 
ut dan ne de ar beids kraft kan være en 
man gel va re. Blir det kor te re rei se vei til 
Oslo-om rå det vil det bli en helt an nen 
hver dag. Man ge av våre sam ar beids-
part ne re har ut trykt det sam me, sier 
Heg ge dal.  

– Jeg er helt sik ker på at jern ba nen 
vil ska pe fle re ar beids plas ser i kom mu-
nen og da ten ker jeg ikke bare på Bjør-
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ke lan gen. Ar beid til alle er tross alt 
job ber num mer en. 

Vi skal ha le ven de byg der
Et ter å ha bodd i ho ved sta den i noen 
år valg te Las se å ta med fa mi li en hjem 
til idyl lis ke Set skog. Her bor han et 
stein kast unna Set ten. En av gjø rel se 
han ikke ang rer på. 

– Hva er bra med å bo på Set skog?

– Det beste med å bo på Set skog er 
Set ten og na tu ren rundt. Det skal van-
ske lig gjø res å finne en fi ne re inn sjø. 
Her har jeg også jobb, fa mi lie og ven-
ner. 

– Hva er vik ti ge sa ker på Set skog?

– Det er å hol de byg da i li vet. Vi skal ha 
le ven de byg der i vår kom mu ne. Det 
in ne bæ rer at vi må ha byg ge kla re tom ter 
og et so lid opp vekst sen ter. For at vi skal 
ha fulle klas se rom må vi til trek ke oss 
fa mi li er i rett al der. Det te gjør vi ved å 
til by bedre tom ter og ei en dom mer enn 
de kan kjøpe and re ste der.

– Jeg sit ter i SMU for bar ne ha gen og 
sko len på Set skog. Vi dis ku te rer hyp pig at 
vi tren ger bedre fa si li te ter i bar ne  ha gen 
på Set skog. Da gens lo ka ler var ald ri til-
tenkt en bar ne ha ge og er der for ikke 
ideel til den bru ken. Kan skje vi må 
bygge ny bar ne ha ge på Set skog? Det er 
en sak jeg vil jobbe for på lang sikt, men 
jeg for står at det vil ta tid. 

Det nye sty ret i Aur skog-Hø land Arbeiderparti
Le der: Stei nar Ot te sen
Nest le der: Aina Slet ner
Sek re tær/web Roar Karl sen 
Kvin ne kon takt Ran di Rans berg 
Kas se rer Tove Høn sen Jo han ne sen
Sty re med lem/Valg kamp Stein Lie 
Sty re med lem Leif Erik Olsen 
Med lems an svar lig Jon Øy stein 

Eker hovd 
Sty re med lem Hei di De an na Fos sen 

Re pre sen tant AUF Mar gre the Lind rup
As si ste ren de valg kamp an svar lig  

Rudi Ber ger se ter,
Mø ten de va ra med lem/fag lig po li tisk 

an svar lig Tom my Lun aas 
2. Va ra med lem Lin da Stalheim 
3. Va ra med lem Jan Mær li Vel ges 
4. Va ra med lem An dre as Le jon Vel ges
5. Va ra med lem Gry Prytz Vel ges
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Snart valgkamp!
Den sto re valg kam pen er så 
smått i gang, og frem over må 
vi alle være med på å bi dra til 
at det blir re gje rings skif te til 
høs ten. Vi øns ker Jo nas Gahr 
Støre som stats mi nis ter, og vi 
øns ker oss en po li tikk der det 
blir mind re for skjel ler mel lom 
folk. Vi i Aur skog-Hø land Ap 

skal selv sagt være med på å jobbe for valg sei er. 
Den beste må ten å drive valg kamp på i dag, i 
dis se ko ro na ti der, er å løf te frem po li tik ken 
vår. Lo kal po li tikk be tyr mye, og vi må set te 
sø ke lys på de sa ke ne som fak tisk er vik tig for 
våre inn byg ge re. 

Ar beid til alle, er kan skje den vik tig ste 
sa ken vi kan jobbe for. I dag er ar beids le dig he-
ten i lan det vårt høy, og det å havne uten for 
ar beids li vet er svært al vor lig, både for den en-
kel te som opp le ver det, men også for sam fun-
net. Vi som par ti må se på de mu lig he ten som 
byr seg, slik at vi i størst mu lig grad kan leg ge 
til ret te for fle re ar beids plas ser, ver di ska ping og 
næ rings ut vik ling i kom mu nen. Det be tyr at vi 
vil støt te pro sjek ter som ska per vekst.

Vi øns ker å styr ke be man nin gen både i 
bar ne ha ge ne våre og i eld re om sor gen i kom-
mu nen. God opp føl ging al le re de i bar ne ha-
gen, øker mu lig he ten for at bar na kla rer seg 
godt, både i grunn sko len og i vi de re gå en de 
opp læ ring. Å møte kom pe ten te med ar bei de re 
som har tid til å se den en kel te, er ve sent lig for 
å kun ne si at vi er gode på eld re om sorg. 

Vi skal bi dra til at lær lin ger får læ re plass, slik 
at de får full ført og be stått ut dan nin ga si. Gjør vi 
det, får vi dyk ti ge fag ar bei de re til ba ke. Det vin-
ner både den en kel te ung dom på, og ikke minst 
vi i lo kal sam fun net. 

Nå om da gen er vi vel dig opp tatt av hvor vi 
skal bygge fram ti das om sorgs bo li ger. Det er 
tverr po li tisk enig het om at vi skal dreie tje nes-
te ne for eld re leng re ned i om sorgs trap pen. 
Det te gjør vi for å rus te oss for fram ti da, for da 
blir vi man ge fle re eld re. Men vi er ty de li ge på 
at en drei ning i tje nes te ne ikke skal bety dår li-
ge re eld re om sorg, men det kan bety at vi fin-
ner and re løs nin ger enn det som vi tra di sjo nelt 
er vant med at eld re om sorg skal være. 

Ran di Rans berg, grup pe le der

med Stein
1. Hvor lang ansiennitet har Sverre Myrli på Stortinget?
2.  Hvor mange representanter har Akershus Arbeiderparti på Stortinget?
3.  Hvor mange representanter har Arbeiderpartiet i kommunestyret i Aurskog-Høland.?
4. Hvor mange partier sitter i formannskapet i Aurskog-Høland
5.  På hvilken dag meldte Mona Holtet seg inn i Arbeiderpartiet?
6.  Hva er hjertesakene til Lasse Heggedal?
7.   Hva heter Arbeiderpartiordførerene i Aurskog-Høland fra 1965 til 2020.
8.  Fra hvilket aktuelt byggverk kan man se både Fet og Sørum kirke?
9.  Hva er en tropenatt?
10.	 Hvilke	datoer	er	flyttedagene?

1. 19 år   2. 5   3. 14   4. 5   5. 1 mai 2019   6. Klima   7. Morgenlien, Ottesen, Merli, Evjen   
8. Fetsund bro   9. Mer en 20C° fra 20:00 til 08:00   10. 14 april og 14 oktober

Følg oss på Facebook – Aurskog-Høland Arbeiderparti
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Det for ven tes i dag at kom mu nen skal gi de 
til bud som spe sia list hel se tje nes ten stod for 
tid li ge re. Pri va te ak tø rer kom mer på «ba nen» 
og det tas ut pro fitt på vel ferd, med det te 
me ner jeg at vi mis ter over sik ten over hvil ke 
type be hand lin ger som gis.

– Be skriv Jo nas Gahr Støre med fire ord? 
– Stay er ev ne, kunn skaps rik, in tel li gent 

og ro lig.
– Hvor dan har det vært å møte i ut valg 

og kom mu ne sty ret?
– Det er en ut ford ring å være 1. vara og 

ikke møte re gel mes sig, men det har vært en 
fin og over ras ken de opp le vel se, sær lig i 
ut val ge ne. Hvis du for be re der deg godt og 
tar det se ri øst kan du få til vel dig mye. Det 
tar ofte lang tid, men du kan på vir ke mer 
enn jeg trod de på for hånd. 

Blitt tatt godt imot
– Hva li ker du best med po li tikk? 

– Ta opp sa ker jeg brenner for og det so si-
a le sam hol det. Jeg har blitt tatt imot med 
åpne ar mer i Aur skog-Hø land Arbeiderparti. 
Det har gjort meg tryg ge re i rol len. 

– Hva li ker du minst po li tikk? 
– Ting kan være vel dig by rå kra tisk, det 

tar mye tid og net troll. 
– Am bi sjo ner? 
– Det har jeg et av slap pen de for hold til 

det. Så len ge jeg er for be redt og en ga sjert, 
tar rol len på al vor så er det opp til vel ger ne

Intervjuet av Steinar Ottesen

– Du kan påvirke mer enn du tror

– Hvor dan ble du ak tiv i Aur skogHø land 
Arbeiderparti?

- Jeg meld te meg inn i 1. mai for noen 
år si den. Det har vært en lang pro sess. Jeg 
har vært en ga sjert hjem me, men til slutt 
ble det sånn at det hjel per lite og sit te 
hjem me å kla ge. For å på vir ke må man yte. 
Jeg har gått fra kjøk ken bor det til å kaste 
meg inn i lo kal po li tik ken. Jeg vil ha en 
stem me, sier Mona Ce ci lie Hol tet. 

– Hvor for er du so si al de mo krat?
- Det hand ler om opp vekst, ide a ler og 

kul tur. Jeg har vært vel dig opp tatt av kvin-
ne be ve gel sen si den vi de re gå en de. Den 
sa ken er langt fra fer dig. Hele fas te stil lin-
ger og li ke lønn er to vik ti ge sa ker frem over. 

Fan av Ken ne dy
– Hvem er ditt po li tisk idol? 

– John F. Ken ne dy og Ro bert «Bob by» 
Ken ne dy. Jeg sy nes at JFK har vært den mest 
ka ris ma tis ke pre si den ten noen sin ne. Ba ne bry-
ten de og uredd. Det sam me var bro ren. Han 
kjem pet for bor ger ret tig hets be ve gel sen og han 
«of ret» li vet bok sta ve lig talt, sier Hol tet. 

– Din al ler vik tig ste sak? 
– Hjer te sa ken min er både lo kal, re gio nal 

og na sjo nal. Psy kisk hel se for alle er min vik-
tig ste sak. Det er noe jeg brenner vel dig for.  
Vi tren ger fle re, bedre og smi di ge re lav ters-
kel til bud i hele kom mu nen. På na sjo nalt nivå 
har til bud til de al ler sy kes te psy kia tris ke pa si-
en te ne sy ste ma tisk blitt byg get ned, det fore-
går en sta dig ned byg ging av lang tids plas ser. 

Mona Cecilie Holtet meldte seg inn i Aurskog-
Høland Arbeiderparti på selveste 1. mai for noen 
år siden. – Jeg har gått fra kjøkkenbordet til 
lokalpolitikken, sier Mona Cecilie Holtet. 

1. Hvor lang ansiennitet har Sverre Myrli på Stortinget?
2.  Hvor mange representanter har Akershus Arbeiderparti på Stortinget?
3.  Hvor mange representanter har Arbeiderpartiet i kommunestyret i Aurskog-Høland.?
4. Hvor mange partier sitter i formannskapet i Aurskog-Høland
5.  På hvilken dag meldte Mona Holtet seg inn i Arbeiderpartiet?
6.  Hva er hjertesakene til Lasse Heggedal?
7.   Hva heter Arbeiderpartiordførerene i Aurskog-Høland fra 1965 til 2020.
8.  Fra hvilket aktuelt byggverk kan man se både Fet og Sørum kirke?
9.  Hva er en tropenatt?
10.	 Hvilke	datoer	er	flyttedagene?
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Bjørnar Skjæ ran be søk te oss di gi talt
Nest le der i Ar bei der par ti et, Bjørnar 
Skjæ ran, holdt en me get god inn-
led ning. I et ter kant var det dis ku-
sjon og de batt med nest le de ren. Vi 
tok en kort prat med Bjørnar i 
et ter kant. 

– Hvor dan var det å be sø ke Aur
skogHø land Arbeiderparti? 

– Det var et strå len de års mø te. 
Det er noe eget med års mø ter i 
Ar bei der par ti et. Folk er opp tatt av alt 
fra sa ke ne som be tyr noe i folks hver-
dag til de sto re spørs må le ne vi må gi 
svar på. Så skul le jeg jo helst be søkt 

dere på or dent lig, men det får vi 
kom me til ba ke til når det er mu lig å 
rei se igjen, sier Bjørnar Skjæ ran. 

– Hvor dan skal Ar bei der par ti et 
vin ne val get?

– Vi må snakke om po li tik ken 
vår. Om hvor dan vi gjen nom en 
mer ak tiv næ rings po li tikk skal 
skaf e ar beid til alle, og hvor dan vår 
in du stri of en siv skal sik re oss nye 
eks port inn tek ter og leg ge grunn-
laget for en ster ke re vel ferds stat 
over hele lan det. Om hva vi me ner 
med en rett fer dig kli ma po li tikk. 

Ved tak fra års mø tet
Års mø tet ved tok at vi skal jobbe 
vi de re for ny Glom ma krys sing og 
tog til byg da. Når det gjel der tog 
ble det ved tatt at vi kre ver dob belt-
spor og  sta sjon på Bjør ke lan gen. 

And re vik ti ge sa ker som ble ved tatt 
var ver ve plan og sam men slå ing av 
Lø ken Ar bei der for en ing og Sønd re-
Hø land ar bei der lag.

Takk for inn sat sen 
Aur skog-Hø land  
Arbeider parti tak ker  
Eva Ma rie Gran for  
inn sat sen i sty ret  
i en år rek ke.

Ny AUF-re pre sen tant
Vi øns ker 
Mar gre the 
Lind rup 
vel kom men 
i sty ret som AUF 
sin re pre sen tant. 

Hun har al le re de del tatt på sitt 
før s te sty re mø te.

Oppsummert av Steinar Ottesen



Av In ger Heg gen Olsen

12. mars 2020 ble en an ner le des dag i 
Norge. Da ble lan det stengt ned, og lite 
viss te vi hva som skul le kom me de føl-
gen de må ne de ne. Et vi rus var år sa ken 
til noe helt nytt for oss alle, og gan ske 
fort skjøn te vi at eld re om sorg fikk en 
helt ny di men sjon. Det var de eld re, og 
de med un der lig gen de syk dom mer som 
ble den sto re ri si ko grup pa. Det var dis-
se det var far lig for, og de måt te skjer-
mes fra om ver de nen. Sy ke hjem og 
sy ke hus ble stengt, in gen fikk kom me 
på be søk, og hel ler ikke i pri va te hjem 
fikk de ta imot be søk fra sine nær mes te, 
el ler sin fas te be søks venn. Pen sjo nist-
for en in ger, se ni or sent re og dag sent re 
steng te dø re ne, ja alt av lag og for en in-
ger måt te kaste inn åre ne 

Da ge ne ble lan ge og en som me for 
man ge, men hjem me tje nes ten gjor de 
en flott inn sats med eks tra be søk i den-
ne ti den. Smit te vern til ta ke ne fra 
na sjo na le myn dig he ter gikk opp og 
ned, med sta dig end rin ger i hvor dan vi 

kun ne om gås. Sy ke hjem me ne åp net 
et ter hvert med strenge be søks ru ti ner.

Men, sam men lig net med man ge 
and re land har vi her i Norge hel dig vis 
hatt svært få døds fall grun net pan de-
mi en, og det skal vi være vel dig glad for. 
Og i Aur skog-Hø land har vi hel dig vis 
også hatt få smit te de, tak ket være 
strenge reg ler.

Og nå, et ter et år med re strik sjo ner 
er vak si ne rin gen i gang, og i skri ven de 
stund er nes ten alle våre sy ke hjems be-
bo e re fer dig vak si nert, og på rø ren de får 
etter hvert lov å kom me inn på rom met 
når de er på be søk. Det er et stort frem-
skritt.

Man ge hjem me bo en de eld re, samt 
fle re hel se per so nell har også fått sine 
do ser, så vi går sak te men sik kert mot 
bedre ti der, og hvor vi et ter hvert kan 
åpne opp for so si alt sam vær igjen. Vel-
dig man ge leng ter et ter å tref es igjen, 
et ter man ge må ne der i del vis iso la sjon. 
Vi må ha trua på at ting blir mer nor-
ma li sert igjen, og at vi fra som me ren 
2021 kan skim te ly set i tun ne len.

Eldreomsorg under pandemien 

Kjersti Stenseng   
partisekretær i Arbeiderpartiet

– Åtte år med ei borgerlig 
regjering har økt 
forskjellene mellom folk og 
prioritert de som har mest 
fra før. Ei rødgrønn 

regjering vil ta kampen for et sterkere 
fellesskap, en god offentlig 
helsetjeneste og sørge for at folk har 
en trygg jobb å gå til. Med 
Arbeiderpartiet i front bygger vi et 
Norge hvor folk har like muligheter 
uavhengig av hvor de bor og hvor 
tjukk lommeboka er.

Sigmund Valberg  
politisk rådgiver i Arbeiderpartiet

– Den største forskjellen er 
at en rødgrønn regjering vil 
være på vanlige folk sin 
side og jobbe for å sikre 
alle gode og trygge 

arbeidsplasser. Vi vil stoppe de 
enorme skattekuttene til de rikeste, og 
heller gi vanlige folk mer å rutte med. 
En rødgrønn regjering vil bety en ny 
start for Norge etter pandemien, hvor 
arbeid, velferd og rettferdig 
klimapolitikk står i sentrum.

Elisabeth Fanghol  
fylkessekretær i Akershus Arbeiderparti

– En rødgrønn regjering vil 
sette fellesskapet først. 
Det vil si at kommunene vil 
få mer penger til å styrke 
skoler, barnehager, 

eldreomsorg og kultur. Arbeid til alle 
og trygghet i arbeid vil igjen bli løftet 
som regjeringens viktigste oppdrag.

på Youngstorget
Hva blir annerledes hvis det blir rødgrønt flertall ved neste valg?



Møteplan 1. halvår 2021 (Aurskog-Høland Arbeiderparti)
 Januar Februar Mars April Mai Juni
MEDLEMSMØTER 10.

Digitalt 
års møte med 
nestleder  
i Ap Bjørnar 
Skjæran.

17. 
Digitalt  
Valgkamp

19.
Hemnes

STYREMØTER 4. og 10. 2. 13. 19. 1.

SKOLERING 24.
Rådhuset
Valgkamp- 
skolering

DIVERSE 13. og 14. 
Årsmøte i 
Akershus Ap

1.mai 25.
Sommerfest  
Rømskog

Møteplan 1. halvår 2021 (styrer, råd og utvalg)
JAN FEB MAR APR MAI JUN

KOMMUNESTYRET 11 og  
25 Oppl

15 22 10 21

FORMANNSKAPET 18 8 15 19 3 14

UTVALG 3 10 28 9

RÅD 1 26 7

GRUPPEMØTE 1. Utv
15. KS

8. Utv
22. KS

26. Utv 10. KS 7. Utv
21. KS

Gruppemøter kommunestyregr: Alle gruppemøter før Utvalg kl. 18.00–20.00 på Teams.

Kommunestyret (mandager): Gruppemøte kl. 16.30. Møtestart kl. 18.00. 

Formannskap (mandager): Gruppemøte kl. 08.00. Møtestart kl. 10.00. 

Utvalg (onsdager): Møtestart kl. 18.00

Råd (mandager):  Møtestart kl. 12.00.

Vil du bidra med stoff til  
medlemsbladet Samhold?
Ta kontakt på e-post  
steinar_ottesen@hotmail.com  
eller telefon 920 18 107
Følg med på våre nettsider:  
aurskog-holand.arbeiderpartiet.no

Redaktør: Steinar Ottesen   Skribenter: Roar Karlsen, Randi Ransberg, Stein Lie og Inger Heggen Olsen. Layout: Inge Martinsen   Trykk: 07 Media AS


